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Zápis ze zasedání AS FT TUL 17. 5. 2024 
 

Přítomni:  Ing. Jiří Chaloupek, Ph.D., Ing. Kateřina Blatoňová, Ing. Miroslava Pechočiaková, Ph.D.,  
Ing. Tomáš Kalous, Ph.D., Ing. Petra Komárková, Ph.D., Ing. Gabriela Krupincová, Ph.D., 
Bc. Ondřej Ludín, Ing. Klára Gergelitsová, Ing. Senta Müllerová 

Omluveni:  -- 

Hosté: Doc. Ing. Vladimír Bajzík, Ph.D. (děkan), Ing. Daniela Brzezinová (tajemnice FT) 
 Doc. Ing. Brigita Kolčavová Sirková, Ph.D., Ing. Irena Lenfeldová, Ph.D. 

 
Program: 

1. Rozpočet FT TUL 
2. Disciplinární komise FT TUL 
3. Návrh investic na rok 2024 
4. Různé 

Průběh zasedání: 

1. Odsouhlasení programu 

Předseda senátu informoval, že z důvodu technických problémů spojených se vzdáleným 
zpřístupněním podkladů celé akademické obci k jednání AS FT TUL budou všechny body programu 
tohoto zasedání pouze projednány. Dále navrhl změnu pořadí bodů programu na základě žádosti 
pana děkana a požádal o případné doplňující či pozměňovací návrhy. 

Navrhovaný program: 

1. Návrh investic na rok 2024 
2. Disciplinární komise FT TUL 
3. Rozpočet FT TUL 
4. Různé 

Program byl odsouhlasen členy AS FT TUL. (8 PRO, 1 PROTI, 0 SE ZDRŽEL) 

2. Návrh investic FT TUL 

Děkan FT předložil k projednání Návrh investic FT na rok 2024.  Tento dokument byl následně členy 
AS diskutován.  
G. Krupincová se zeptala, zda pan děkan uvažuje o pořízení některých navrhovaných investičních 
položek z prostředků projektů, například z projektu Clutex klastr Technických textilií z. s. (výzva  
OP TAK Sdílená infrastruktura s možností předpokládané investice 50%; možnost podávat návrhy 
na investice je pro členy do 1. 6. 2024). Pan děkan odpověděl, že některé investice jsou vázány 
časově omezenou nabídkou, nelze tedy využít časově náročnější nákup z prostředků projektů. 
Senátoři možnost spolufinancování z prostředků projektu Clutex prodiskutují na katedrách. 
B. Kolčavová Sirková uvedla, že děkan neinformoval vedoucí kateder o navrhované výši odpisů 
z pořízených investic.  
G. Krupincová dále navrhla zvážit pořízení investic, u který není časově omezená cenová nabídka, 
z projektu ERDF Kvalita rekonstrukce budovy E2.  
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Návrh investic byl projednán. 

3. Disciplinární komise FT TUL 

Děkan FT předložil k projednání složení disciplinární komise FT (funkční období 2-leté). K předčasné 
změně složení komise dochází z důvodu zániku členství jednoho ze studentů. 

Návrh disciplinární komise FT TUL byl projednán. 

4. Rozpočet FT TUL 

Děkan FT předložil k projednání rozpočet FT TUL na rok 2024. Úvodem pan děkan seznámil členy 
AS s návrhem rozpočtu a s postupem výpočtu jednotlivých rozpočtových položek. Následně členové 
AS a hosté o navrženém rozpočtu diskutovali a kladli upřesňující dotazy.  
B. Kolčavová Sirková komentovala způsob rozdělení DKRVO na jednotlivé katedry. Osvětlila 
Metodiku 17+ a přepočet výsledků VaVaI z WOS na metodiku 17+ s převodem na obory FORD. 
Konstatovala, že přepočtem dochází ke znehodnocení kvality výsledků.  
Proběhla diskuse o generování výsledků, které budou fakultě přinášet finanční zdroje a  
o jednotlivých položkách rozpočtu a jejich transparentnosti. 
 
Návrh rozpočtu FT TUL byl projednán. 

 

5. Různé 

• P. Komárková požádala o zvážení uveřejnění pravidel citační a publikační etiky (i v AJ) pro 
studenty na stránkách FT TUL, tak aby bylo i pro studenty přicházející ze zahraničí zcela zřejmé, 
kdy už se ve svých seminárních a kvalifikačních pracích dopouštějí plagiátorství.  D. Brzezinová: 
V rámci UKN TUL probíhaly semináře o publikování i plagiátorství – semináře byly 
dokumentovány viz odkaz: https://knihovna.tul.cz/podpora-vedy/skoleni-a-vyuka 

• G. Krupincová poděkovala paní proděkance a panu děkanovi za aktivity spojené s řešením úkolů 
vyplývajících z dotazníkového šetření, které proběhlo mezi studenty 1. ročníku BS. Dále vznesla 
otázku, jak v těchto aktivitách pokračovat dál s ostatními studenty a ročníky. Předseda senátu 
navrhl ustanovit pracovní skupinu, která se přímým dotazováním studentů na hodnocení studia 
na FT bude zabývat. 

• G. Krupincová informovala o projednávaných tématech na zasedání RVŠ. Například o 
připravované novele Metodiky 25+ nebo o plánovaném zrušení hodnocení zaměstnanosti 
absolventů v příslušném oboru. Podrobnosti k zasedání RVŠ zde. 

 

 

V Liberci dne 17. 5. 2024  Ing. Jiří Chaloupek, Ph.D.  
Zapsala: Ing. Petra Komárková, Ph.D.  předseda AS FT TUL  

https://vyzkum.gov.cz/FrontClanek.aspx?idsekce=799796
https://doc.tul.cz/12818
https://radavs.cz/RVS-42.html?eventID=26359
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